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§1. Val av mötesordförande 

Till ordförande valdes vice ordförande Louise Lindström. 

§2. Dagordningen fastställdes 

§3. Val av sekreterare 

Marie Heinefors valdes till sekreterare. 

§4. Val av justerare  

Till justerare valdes Susanne Grandby Klövfors 

§5. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll. 

Protokollet lades till handlingarna. 

§6. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

Yttrande över remissen Motion (2015:43) om att ta krafttag mot 

våldsbejakande extremism 

Rådet ställer sig positiva till arbetet och det som nämns i motionen.  

 

Yttrande över remissen Motion (2015:32) om 

sommarlovsentreprenörer 

Rådet ser fram emot återkopplingen av ärendet i november. 

 

Yttrande över remissen ”Skillnadernas Stockholm” 

Rådet påpekar att ordet funktionshinder inte nämns i rapporten. 

 

Svar på skrivelse om Skrivelse Prova-på-studier 

Rådet anser att skrivelsen är mycket bra. Rådet ser fram emot en 

återkoppling. 

 

Svar på skrivelse om livslångt lärande 

Rådet undrar om anpassning av läromedel kommer att göras för 

utrikesfödda elever och hur tillgängligheten kommer att se ut.  

 

Förslag till organisation, förbundsordning, avsiktsförklaring och 

finansiering av samordningsförbundet Stockholms stad 

Rådet ställer sig positiva till ärendet. 

 

Rådet önskar bjuda in någon från förbundet framöver.  

 

Rapport från brukarundersökningen för grundläggande och 

gymnasial vuxenutbildning samt utbildning i svenska för invandrare 

Rådet saknar frågeställningar som handlar om tillgänglighet, 

belysning, hörslingor m.m. 

Rådet påtalar att språket är viktigt ur funktionshindersynpunkt och 

en nyckel till att komma in i samhället. Därför anser rådet att det är 
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viktigt med syn- och hörselkontroll innan studier påbörjas. Rådet 

vill även att skolorna rekommenderar eleverna att göra saker som är 

språkförbättrande utanför klassrummet, t.ex. besöka caféer, läsa 

högt ur tidningar och att titta på svensk tv med textning. 

 

Anmälan enligt lex Sarah 

Rådet anser att det är ett annorlunda typ av lex Sarah ärende, men 

nog så viktigt. 

§7 Nomineringar till S:t Julianpriset 

Rådet beslutar att nominera Gröna Lund och Mitt i city förskolor till 

S:t Julianpriset. 

§8 Lokalernas tillgänglighet 

 Entrédörrarna är fortfarande inte bra.  

 Hissarna har blivit bra i princip. 

 Ledstråk finns inte för synskadade. Bör undersökas. 

 I interntrappan är det viktigt att markera första och sista 

trappsteget med kontrastfärg. Det är även viktigt att 

ledstången är anpassad till trappan så att man vet var den 

börjar och slutar. 

 

Arjun Bakshi, förvaltningschef, uppger att fastighetsägaren har 

begärt in offert för dörröppnarna i entrén. Bör vara ordnat om några 

veckor. Förvaltningen frågar fastighetsägaren om ledstråk. 

§9. Övriga frågor 

Publicering av protokoll på INSYN 

Rådet påtalar att det är viktigt att rådens protokoll är lättillgängliga i 

INSYN men fortfarande finns tillgängliga i det medier som 

efterfrågas.  

 

Rådet godkänner och ger sitt medgivande till att protokollen 

publiceras i INSYN. 

§9. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 18 november 2015, (kl. 14.30 

för förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00). 

§10. Deltagarna tackades och mötet avslutades 

 

 

 


